
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr VI/24  

VI sesja RM odbyta w dniu 23 sierpnia 2024 r.  

Obrady rozpoczęto 23 sierpnia 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:53 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. 

Obecni: 

1. Grażyna Bieniek 

2. Dariusz Chojnacki 

3. Jowita Dec 

4. Agnieszka Dorawa 

5. Wojciech Elszyn 

6. Anna Filipiak 

7. Beata Kołota 

8. Dawid Konwiński 

9. Maciej Kuligowski 

10. Sebastian Mędlewski 

11. Łukasz Owieśny 

12. Szymon Raczyński 

13. Katarzyna Stamm 

14. Marzanna Szewczyk 

 

Nieobecna, usprawiedliwiona: Radna Justyna Zielińska.  

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do porządku obrad VI sesji ?  

A. Michalak - Burmistrz Solca Kujawskiego - zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch projektów uchwał tj. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu oraz w sprawie zmiany uchwały w sprawie członkostwa w Lokalnej Grupie 

Działania „Trzy Doliny”. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – zaproponował, aby ww. projekty kolejno wprowadzi 

do pkt 16 i 17 porządku obrad.  



Kto z Radnych jest za przyjęciem wniosku ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Wniosek został przyjęty. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego 

porządku obrad ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Zmieniony porządek obrad stanowi zał. 3 do niniejszego protokołu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 15 maja 2024 

roku do 30 lipca 2024 roku.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 

2023 – 2030 +. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Solec Kujawski 

udziałów Spółki działającej pod firmą Kujawsko-Pomorski Fundusz Poręczeń 

Kredytowych  Sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji stałych Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Soleckiej Rady Seniorów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Solcu 

Kujawskim oraz nadania jej statutu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Społecznych w Solcu 

Kujawskim. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 5 sierpnia 2024 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie członkostwa w Lokalnej Grupie 

Działania „Trzy Doliny”. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 15 maja 

2024 roku do 30 lipca 2024 roku. 

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawił ww. sprawozdanie, które 

stanowi - zał. 4 do niniejszego protokołu.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są zapytania, uwagi do ww. sprawozdania ?  

 

W. Elszyn - Radny RM – zwrócił się z pytaniem dot. konkretnych ustaleń po spotkaniu z 

przedstawicielami Wód Polskich w sprawie zagospodarowania nadbrzeża Wisły.  

Odpowiedzi udzielił A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że obejmując 

urząd burmistrza był już podpisany list intencyjny w sprawie budowy nadbrzeża, które miało 

ożywić regularną obsługę portu Gdańsk – Gdynia, żeglugę śródlądową. Gmina ma 

zabezpieczone w budżecie środki w wysokości 195.000 zł na opracowanie dokumentacji. 



Czekamy na spotkanie podkomisji sejmowej, która odbędzie się we wrześniu br. Potrzebne jest 

wybudowanie 361 ostróg. We wrześniu powinna zapaść decyzja co do budowy ostróg. Jeśli ich 

nie będzie, albo zostanie to rozciągnięte w czasie, to nie będzie też celowości budowania 

nadbrzeża. Dodał, że ma być budowana elektrownia koło Konina, dlatego jest zainteresowanie 

żeby to nadbrzeże powstało. Dla Gminy to taka różnica, że albo nabrzeże przygotowujemy do 

300 ton obciążenia albo do 1000 ton. Z Solca byłoby najlepsze udogodnienie dla dalszego 

transportu lądowego. Budowa ostróg jest ujęta w krajowym planie żeglugowym, jest to dla nas 

jakieś zabezpieczenie lecz jest w tej części, która nie jest finansowana z Ministerstwa. 

Burmistrz będzie na bieżąco informował Radnych w tym temacie.    

 

W. Elszyn - Radny RM – z uwagi, że od nowego roku szkolnego dzieci z Ukrainy będą 

musiały realizować obowiązek szkolny, to zwrócił się z pytaniem czy Gmina planuje zatrudnić 

asystenta międzykulturowego, który pomagał by dzieciom z Ukrainy realizować ten 

obowiązek.  

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że upewni się i odpowie Panu 

Radnemu na piśmie.  

  

Beata Kołota – Radna RM – Czy Burmistrz mógłby coś więcej powiedzieć na temat 

przebudowy i rozbudowy ul. Leśnej – Powstańców – Garbary - Ugory ? Na jakim jest to 

etapie ?  

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że jesteśmy po konsultacjach 

z Zarządem Dróg Wojewódzkich, na którym pokazano projekt tej przebudowy. Inwestorem 

jest ZDW, wszystko zależy od tego kiedy ZDW znajdzie środki na realizację tej inwestycji. 

Projekt obejmuje też budowę drugiego ronda w ul. Garbary.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na 

lata 2023 – 2030 +. 

K. Rubaszewska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  



Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2030 +. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała Nr VI/35/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.5) 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2024 rok. 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2024 rok. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała Nr VI/36/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.6) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2024 – 2043. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2024 – 2043. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 



Uchwała Nr VI/37/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.7) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

M. Michalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

Uchwała Nr VI/38/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 



W. Elszyn – Radny RM – dokonał analizy szacownych kosztów, temat ten był też 

przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Wraził zdanie, że teraz nie jest najlepszy 

moment na podejmowanie ww. projektu uchwały, kiedy Gmina jest przed przeprowadzeniem 

audytu, który ma stwierdzić czy środki te były dobrze wydatkowane czy powinna być czy też 

nie określona stawka. Wiele Gmina ma określoną stawkę i w taki sposób uchwały realizują.  

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że audyt zostanie 

przeprowadzony, czekamy tylko na powrót z urlopu Audytora wew. i zobaczymy czy da radę 

sama go zrobić czy też będziemy musieli posiłkować się z zew.   

M. Michalska – Skarbnik Gminy – dodała, że audyt nic nam nie zmieni, da tylko obraz jak 

funkcjonuje system gospodarowania odpadami. Proponowana uchwała jest bezpieczna o tyle, 

że nie powinniśmy określać kwotowo stawki na mieszkańca tylko określić ogólnie, że Gmina 

dopłaca. Jest to też zalecenie z Regionalnej Izby Obrachunkowej, że nie powinniśmy 

wskazywać kwoty. Ponadto dajemy możliwość utrzymania stawki na tym poziomie który jest, 

nie podnosząc jej. I tak musimy określić i dopłacić każdą kwotę, jednocześnie utrzymując 

poziom stawki 38 zł dla mieszkańca, co jest dla mieszkańców chyba najważniejsze.   

W. Elszyn – Radny RM – wyraził odmienne zdanie. Audyt po coś jest jednak zlecany i jakieś 

wnioski z niego będą. Inne Gminy z naszego regionu jak np. Gmina Białe Błota dopłaca 10 zł 

do systemu gospodarowania odpadami do każdego mieszkańca, Gmina Osielsko też dopłacała 

10 zł, zrezygnowała z tego w tym roku. Raz jeszcze zaapelował, aby podejmować uchwały 

mając wcześniej dokumenty przygotowane przez specjalistów, które powiedzą czy tak jest 

dobrze.   

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że Gmina zleciła audyt też dla 

siebie, żeby uzyskać informacje odnośnie poprzednich rozliczeń ale nie możemy też 

porównywać naszej Gminy do Osielska czy Białych Błot gdzie ściągalność opłat za odpady 

jest dużo większa niż u nas. Specyfika tych Gmin też jest inna. Wiele Gmin ma podobną 

stawkę do nas i widać tendencję wzrostową, gdzie wiemy za chwile wejdzie kaucyjność i te 

odpady będą jeszcze droższe. Musimy sobie z tym jakoś radzić, dlatego ww. projekt uchwały 

jest zasadny w tym momencie.     

W. Elszyn – Radny RM – dodał, że porównał uchwały podjęte w jednej i drugiej Gminie, 

mówiące o konkretnej kwocie, dlatego jest zdania, że powinniśmy poczekać, bo my 

rezygnujemy z tego mówiąc o tym, że to jest nieprawidłowe. Chodzi o zasadę 

funkcjonowania tej uchwały.   



A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – Czy w uchwałach Gminy Białe Błota czy 

Osielska jest wpisana tylko kwota dopłaty ? Tego na ten moment nie wiemy. Należy to 

sprawdzić.  

G. Bieniek – Radna RM – obowiązująca do tej pory uchwała zobowiązuje Gminę do 

zabezpieczenia pewnych środków w budżecie na pokrycie ewentualnych kosztów, więc jak 

Burmistrz chce zabezpieczyć środki, które nie są żadną kwotą określone ?  

M. Michalska – Skarbnik Gminy – Gmina jest przygotowana i ma w tym momencie 

zwiększony budżet po stronie wydatków o ewentualnie wyższe koszty związane z obsługą 

systemu gospodarowania odpadami. 

G. Bieniek – Radna RM – nie określając konkretnej kwoty może nastąpić taka sytuacja, że 

będziemy szukali tych środków kosztem zadań, które będziemy chcieli realizować i będą 

koniczne przesunięcia i rezygnacja z inwestycji.  

M. Michalska – Skarbnik Gminy – są poczynane analizy przez Wydział Utrzymania Miasta 

i Gmina i na tym będziemy głównie bazować. Ta kwota jest określona więc czy to będzie 

stawka na mieszkańca czy to będzie ogólna kwota więc i tak Gmina będzie musiała to pokryć, 

więc będziemy przesuwać środki kosztem np. realizacji innych zadań jeśli nam zbraknie 

środków. Póki co chcemy zabezpieczyć mieszkańców w ten sposób, żeby nie podnosić 

stawki, a jeżeli będzie taka koniczność, bo nie będzie nas stać to trzeba będzie tą stawkę 

podnieść.   

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi..   

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

   

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Anna Filipiak, Beata 

Kołota, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, 



Marzanna Szewczyk. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Elszyn, Dawid Konwiński, Łukasz Owieśny. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska 

Uchwała Nr VI/39/24 RM została podjęta (zał.9) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Solec Kujawski 

udziałów Spółki działającej pod firmą Kujawsko-Pomorski Fundusz Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu. 

 

K. Rubaszewska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

B. Kołota – Radna RM – zadała pytanie kiedy ostatnio Gmina korzystała z tego Funduszu 

Poręczeń ? Czy jeśli odsprzedamy te udziały, to czy w przyszłości nie będzie to miało 

wpływu na to, że jeśli będziemy ich potrzebować, to będzie to utrudnione ? Czy to w ogóle 

nie ma znaczenia i wpływu na nasz budżet ?  

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że Gmina nie miała nigdy, nie 

korzystała nigdy i nie miała z tego tytułu żadnych dywidendów. Celowość przystąpienia do 

tej spółki jeszcze przez byłego Burmistrza śp. Antoniego Nawrockiego była taka, że w 

momencie kiedy powstawał Park Przemysłowy miało to być pomocne dla przedsiębiorców do 

rozwoju firm. Czasy się zmieniły, Gmina z tego nie korzysta, a udziałów mamy znikomą 

ilość, a pomoc dla przedsiębiorców jest teraz inna.  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie przez Gminę Solec Kujawski udziałów Spółki działającej pod firmą Kujawsko-

Pomorski Fundusz Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Toruniu. 

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 



ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała Nr VI/40/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.10) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

A.Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 



Uchwała nr VI/41/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.11) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim. 

A.Dorawa – Wiceprzewodnicząca RM - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

Uchwała nr VI/42/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.12) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Soleckiej Rady Seniorów. 

 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawił ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków 

Soleckiej Rady Seniorów.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

Uchwała nr VI/43/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.13) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Solcu 

Kujawskim oraz nadania jej statutu. 

M. Barański – Radca Prawny - przedstawił ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim oraz nadania jej statutu.  

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr VI/44/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.14) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Społecznych w Solcu 

Kujawskim. 

I. Organiak – Zastępca Dyrektora CUS - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum 

Usług Społecznych w Solcu Kujawskim.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr VI/45/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.14) 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 5 sierpnia 2024 r. 



 

M. Szewczyk – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawiła ww. 

projekt uchwały.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z 

dnia 5 sierpnia 2024 r.  

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM- Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

 

Uchwała nr VI/46/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.15) 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu. 

I. Konopa – Dyrektor WIiPP – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 



D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

Uchwała nr VI/47/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.16) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie członkostwa w Lokalnej 

Grupie Działania „Trzy Doliny”. 

 

K. Rubaszewska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

 D. Chojnacki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radni nie wnieśli uwag. 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie członkostwa w Lokalnej Grupie Działania „Trzy Doliny”.  

  

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Jowita Dec, Agnieszka Dorawa, Wojciech Elszyn, Anna 

Filipiak, Beata Kołota, Dawid Konwiński, Maciej Kuligowski, Sebastian Mędlewski, Łukasz 

Owieśny, Szymon Raczyński, Katarzyna Stamm, Marzanna Szewczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Zielińska. 

Uchwała nr VI/48/24 RM została podjęta jednogłośnie (zał.17) 

 

18. Wolne głosy i wnioski. 

A.Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawił uchwały obowiązujące w 

Gminie Białe Błota, Nowa Wieś Wielka i Osielsko dot. pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi.  

Burmistrz podziękował Dyrektorom i pracownikom jednostek za okres sprawozdawczy oraz 

pracownikom Urzędu. Poinformował też o pojawieniu się w lasku za cmentarzem ławeczek 

wykonanych z litego drewna. Podziękował Nadleśniczemu, który odpowiedział na prośbę 

Burmistrza i te ławeczki zostały wykonane. Poinformował, że zlikwidowane zostały 

pojemniki na odpady przy cmentarzu od strony garaży. Przypomniał, że administratorem 

cmentarza jest proboszcz białego kościoła. Faktury wystawiane przez ZGK były bardzo 

wysokie, ks. proboszcz nie będzie płacił za podrzucane śmieci, dlatego po analizie przez ZGK 

uznano, że część pojemników jest zbędna, a tym samym obniży to koszty.  

Po rozmowie ze sponsorem będzie założona kamera monitorująca pozostałe pojemniki, te od 

strony parkingu. Burmistrz nakazał też likwidację pojemnika na baterie gdyż są to odpady, 

które wymagają specjalnych pojemników, nieotwieranych.  

Poinformował też, że został zabezpieczony materiał z POP, przebywający tam małoletni z 

soleckich szkół i nie tylko zostali rozpoznani, a materiały zostały przekazane policji, która 

będzie prowadziła dalsze czynności.  

Poinformował, o dużej ilości skarg wpływających do Urzędu, zaapelował, aby podpisywać się 

po nimi, bo chciałby też wiedzieć z kim ma do czynienia i dla kogo się udzielamy. Żeby 

wpływające zgłoszenia miały jakąś celowość, a nie tylko skłócenie społeczeństwa i tworzenia 

podziałów tam gdzie ich nie trzeba robić.    

 

Sebastian Mędlewski – Radny RM – zgłosił wniosek dot. dalszego losu budynku dworca 

oraz co się stało z mieszkańcami, którzy zamieszkiwali tam tymczasowo. Drugi wniosek dot. 



samowoli parkingowej przy ul. Ugory. Czy Gmina podejmuje jakieś działania co do osób,  

które zostawiają tam auta, często zawierające ogłoszenia sprzedaży. Podane są tam zazwyczaj 

nr tel. więc można na pewno się z tymi osobami skontaktować.   

Odpowiedzi udzielił A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że parking 

jest dla wszystkich mieszkańców. Urząd nie ma narzędzi, żeby zabronić parkowania w takich 

miejscach. Rozwiązaniem byłyby parkomaty.  

Co do budynku dworca to Burmistrz odpowiedział, że jest to teren PKP, które dla 

bezpieczeństwa ogrodziło ten teren. PKP zapewniło też mieszkania w swoich lokalach na 

terenie miasta. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami PKP, jesteśmy na etapie wyceny 

budynku. Wycena jest potrzebna do ewentualnego kupna lub przejęcia go bezkosztowo przez 

Gminę. Jeśli przejęcie budynku miałoby się odbyć bezkosztowo, to w myśl przepisów 

budynek ten musiałby w 50% być przeznaczony na cele transportowe i komunikacyjne. 

Trzeba się nad tym zastanowić, co chcemy, co nam się bardziej opłaca i jak go 

zagospodarować. 

B. Kołota – Radna RM – zgłosiła wniosek apelujący do właścicieli psów, aby sprzątali po 

nich oraz zwróciła się z prośbą o dostawienie większej liczby koszy ulicznych z woreczkami 

na psie odchody, może to zmusiłoby mieszkańców do sprzątania po swoich psach.  

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że wnioski złożone przez 

Radną mogły zostać zgłoszone w ramach Soleckiego Budżetu Obywatelskiego. Postaramy się 

zadziałać w tym temacie, zwrócił się z prośbą do Radnej o wskazanie miejsc, w których te 

kosze byłby potrzebne.  

Ł. Owieśny – Radny RM – zwrócił się z prośbą o przekazania informacji z ustaleń ze 

spotkania z Wójtem Złej Wsi Wielkiej w sprawie nabrzeża Wisły, choć już ze sprawozdania z 

działalności Burmistrza dowiedzieliśmy się jakie kroki będą podejmowane. Czy Wójt Złej 

Wsi Wielkiej poczynił jakiś plan działania ? Czy spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich 

dot. nadbrzeża można połączyć z przejęciem tych terenów, żeby można było już coś zrobić 

dla mieszkańców ? 

Czy jest już odpowiedź z Deloitte w sprawie ul. Kujawskiej ? Chodzi o przyłączenia do 

kanalizacji sanitarnej, temat, który ciągnie się od grudnia 2023 r.    

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że zabiega o tereny 

nadwiślańskie, ponieważ mamy pozyskane środki z ZIT na zagospodarowanie tego terenu. 

Potrzebujemy zgodę na dysponowanie tymi terenami, stąd obyły się dwa spotkania w tym 



temacie. Tereny te leżą w obszarze Gminy Zła Wieś Wielka i Powiatu Toruńskiego jednakże 

zarządzają nimi Wody Polskie. Podczas spotkania w Warszawie zainicjowane zostało kolejne 

spotkanie z Dyrektorem Oddziału Wód Polskich w Gdańsku Panem Ryńskim. Czekamy na to 

spotkanie i zobaczymy co uda się ustalić, czy uda się przejąć te tereny albo mieć prawo do ich 

dysponowania.  

M. Michalska – Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że Deloitte przysłało odpowiedź, są 

przygotowywane dokumenty przez biuro prawne i niebawem będą gotowe.  

M. Kuligowski – Radny RM -  zaproponował, aby zastanowić się nad zamontowaniem 

monitoringu przy cmentarzu od strony garaży, bo pomimo, że zostały tam zlikwidowane 

pojemniki, to śmieci są nadal podrzucane.  

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – potwierdził, że będzie tam monitoring.  

M. Kuligowski – Radny RM – podziękował Burmistrzowi w imieniu własnym i mieszkańców 

nowej organizacji pracy Urzędu Miejskiego, za to że szerzej otworzył drzwi Urzędu, 

szczególnie za to, że został zlikwidowany dzień bez petenta (środa).    

A. Michalak – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedział, że nie ma co dziękować za 

normalność, oczywiste jest, że Urząd jest po to, żeby obsługiwał mieszkańców jak najlepiej i o 

tą jakość dbamy wszyscy zarówno Burmistrz jak i pracownicy.  

19. Zamknięcie obrad sesji. 

 

D. Chojnacki – Przewodniczący RM - podziękował Radnym, Burmistrzowi  i 

współpracownikom za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.53. 

 

 Dariusz Chojnacki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


